
Sermaye Piyasası Kurulu’nun Kurumsal Yönetim Tebliği (II-17.1) Ek’indeki 

Kurumsal Yönetim İlkeleri (1.3.5 Sayılı İlke) Kapsamında Açıklama 

 
“1.3.5. Genel kurul toplantısında, gündemde yer alan konuların tarafsız ve ayrıntılı bir şekilde, 

açık ve anlaşılabilir bir yöntemle aktarılması konusuna toplantı başkanı özen gösterir. Pay sahiplerine 
eşit şartlar altında düşüncelerini açıklama ve soru sorma imkanı verilir. Toplantı başkanı, genel kurul 
toplantısında ortaklarca sorulan ve ticari sır kapsamına girmeyen her sorunun doğrudan genel kurul 
toplantısında cevaplandırılmış olmasını sağlar. Sorulan sorunun gündemle ilgili olmaması veya hemen 
cevap verilemeyecek kadar kapsamlı olması halinde, sorulan soru en geç 15 gün içerisinde Yatırımcı 
İlişkileri Bölümü tarafından yazılı olarak cevaplanır. Genel kurul toplantısı sırasında sorulan tüm sorular 
ile bu sorulara verilen cevaplar, en geç genel kurul tarihinden sonraki 30 gün içerisinde Yatırımcı 
İlişkileri Bölümü tarafından ortaklık İnternet sitesinde kamuya duyurulur.” hükmü çerçevesinde; 

 
 

- 25/03/2019 tarihli Şirketimiz 2018 Yılı Olağan Genel Kurulu’na katılan pay sahiplerince sorulan 

sorular/görüşler ile Şirketimizin cevapları aşağıda yer almakta olup, 2018 yılı Genel Kurul 

Tutanağı’nda detaylıca yer almaktadır.  

SORULAR VE CEVAPLARI: 

1) 11.372.495 TL dönem zararı nasıl teşekkül etmiştir? 

Bu konudaki açıklamalar ve zarar sebepleri tablololarda açıklanmıştır. Kar dağıtımı mevzuata göre yasal 

kayıtlar ve Sermaye Piyasası Kurulu düzenlemeleri çerçevesinde yapılıyor. Zarar olduğu için kar dağıtımı 

yapılmamasına karar verilmiştir. 

2) Öncelikle eski bağımsız yönetim kurulu üyelerimize teşekkür ediyoruz. Yeni gelen üyelerimize 

hoşgeldiniz diyorum ve yönetime de teşekkür ediyorum. Genel Müdürümüzden şirketin genel 

kontjöktörü ile ilgili bilgi vermesini istiyorum. 

3) Bende aynı şeyleri söyleyecektim. Şirketin gelecek planı nedir,  vizyonumuz nedir ? Ne bekleyelim, 

Ekonomik durum  ortadır. Bu konuda detaylı açıklama yapılmasını istiyoruz. 

Taşınmazın durumuyla ilgili olarak, yazılı olarak anlatacaklarımızı günlük olarak yayınlamaya çalışıyoruz. 

Bildiğiniz gibi seçim dönemindeyiz.  Büyükşehirde 1/5000 lik plana itirazlar var beklemekteyiz. İlçede 

1/1000 lik plan onaylanmayı bekliyor. İstanbul Kartal Kentsel Geliştirme Derneği’nin de bu Cuma genel 

kurulu yapılacak. Belediye süreçlerini hızlandırırsak daha hızlı ilerleyeceğimiz kanaatindeyim.  

 

  


